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ДАБДП 
 

 
 
Универсална Безопасна Мобилност 
 

 

 

 ПРОТОКОЛ 

 ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОбщКБДП гр. Първомай 

 

 28.11.2024 г. 
  
 
Днес, 28.11.2024 г., се проведе редовно присъствено заседание на ОбщКБДП гр. Първомай. 

 
На заседанието присъстваха: 
Председател: Хамди Мустафа – заместник-кмет на Община Първомай; 
Заместник-председател: Антония Мазнева – Директор на дирекция ОСУТПП при Община 
Първомай; 
Секретар: Борислава Генова – началник на отдел ППЕ при Община Първомай; 
Арх. Добромир Спасов – главен архитект на Община Първомай; 
Зорница Ганева – ВрИД Директор Поделение образование и култура при Община Първомай.; 
Калинка Димитрова – представител на РПС Първомай; 
Инсп. Георги Ангелов -  инспектор ПИ (ПК) при РУ Първомай 
 
НАЧАЛО: 10.30 часа 
 

Председател на ОбщКБДП Хамди Мустафа, обяви наличието на кворум, откри заседанието представи 
дневния ред със следните точки : 
 

Дневен ред: 
 

1. Отчет по изпълнението на  писмо/докладна 
1.1. Вх. № 66-01-81/02.10.2024 г. от РУ Първомай; 
1.2. Вх. № 94-01-14/03.10.2024 г . от жители на с. Дълбок извор – докладва заместник-

председател на ОбщКБДП; 
1.3. Вх. № 66-01-82/18.10.2024 г. от РУ Първомай; 
1.4. Вх. № 66-01-83/18.10.2024 г. от РУ Първомай; 
1.5. Вх. № 10-03-5/22.10.2024 г. от кмета на с. Виница; 

 
2. Подготовка на Годишен общински доклад по БДП за 2024 г. и Годишна общинска план-

програма по БДП за 2025  г. 
 

3. Разглеждане на предложения от членовете на комисията за обекти на територията на 
община Първомай, които биха могли да се включат в инвестиционната програма на 
Община Първомай за 2025 г. 
 

4. Текущи въпроси. 
 

 
 

ПО ТОЧКА 1 

Докладва: Зам.-Председател на ОбщКБДП 

Докладващият представи информация по изпълнението на входираните за периода докладни и 

писма. 
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КОМИСИЯТА РЕШИ: 

Приема отчетната информация за сведение. 

ПО ТОЧКА 2 

Докладва: Зам.-Председател на ОбщКБДП 

Комисията се запозна и разгледа формата на Годишен общински доклад по БДП за 2024 г. и Годишна 

общинска план-програма по БДП за 2025 г., като се разпределиха задачите, спрямо 
компетентностите на членовете на комисията. 
КОМИСИЯТА РЕШИ: 

Приема отчетната информация за сведение. 

ПО ТОЧКА 3 

Докладва: Зам.-Председател на ОбщКБДП 

Членовете на комисията дадоха следните предположения: Предварително проучване на и оценка 

на годността на стоманен мост на р. Каялийка в с. Езерово, община Първомай, област Пловдив; 

Наемане на фирма за одит на общинска пътна мрежа. 

 

КОМИСИЯТА РЕШИ: 

Приема се. 

ПО ТОЧКА 4 

Докладва: Заместник-председател на ОбщКБДП  

Текущи въпроси - няма коментари. 

 

Председателят на ОбщКБДП закри заседанието в 11.35 часа. 

 

Хамди Мустафа - председател на ОбщКБДП 

 

 

 

Борислава Генова - секретар на ОбщКБДП 

 

 

 

 


